

Boulogne-Billancourt, le 14 avril 2011

TF1 cède SPS (EurosportBET)

Après avis favorable des instances représentatives du personnel, le groupe TF1 confirme avoir signé, vendredi 8 avril 2011, un contrat de cession portant sur 100 % des titres de sa société de jeux et de paris en ligne (SPS), à la société SOLFIVE dont l'un des associés est le Directeur général de SPS.

La cession, qui devrait intervenir dans les prochaines semaines, est conditionnée à l'obtention de l'agrément de l'ARJEL.

Boulogne-Billancourt, April 14th, 2011

TF1 sells SPS (EurosportBET)

After receiving a favourable opinion from the employee representative bodies, the TF1 Group can confirm that on Friday April 8, 2011 it signed an agreement to sell 100% of the shares in its online gaming and betting company SPS to SOLFIVE, a company whose partners include the Chief Executive Officer of SPS.

The sale, which is due to take place within the next few weeks, is subject to clearance from ARJEL, the French online gaming regulatory authority.

TF1 - CONTACTS

Direction des Relations Investisseurs / Investor Relations – 00 33 1 41 41 27 32. Courriel / email : comfi@tf1.fr
Direction de la Communication / Corporate Communication – 00 33 1 41 41 23 78. Courriel / email : jdumas@tf1.fr